

Besluitenlijst Commissie II Samenleving & Bestuur

Datum	12-05-2025
Tijd	20:00 – 22:00
Locatie	Stadhuis begane grond
Voorzitter	G.J.T. (Gina) Guldenaar
Aanwezigen	S. (Sophia) Sanders-Riepma, M.M. (Marnix) Jansen-de Weerd, E. (Erwin) Foppen, H. (Harold) Wigger, E. (Erwin) Kwakkel, E. (Elise) Kampman, P. (Pascalie) Koortens, K. (Klaas) van Dieren, A.S. (Arend) Palland, J.J. (Jan Jaap) Zijlstra, T.B. (Teun) Juk, A.B. (Anita) Bekema M. (Marleen) Sanderse, T.E. (Tjitske) Siderius, G.J. (Margriet) Brouwer-de Jonge

- 1 Opening**
De voorzitter opent de vergadering.
- 2 Vaststelling van de agenda en mededelingen**
De heer Palland verzoekt om agendapunt 10 te splitsen in 10a Houtkap en 10b Houtstook.

De agenda wordt vastgesteld.
- 3 Besluitenlijst commissie S&B d.d. 31 maart 2025**
De feitelijke weergave van de toegevoegde besluitenlijsten is correct.
- 4 Lijst met informatie van het college voor de raad**
Er worden verschillende vragen gesteld en voorstellen gedaan om een stuk te agenderen voor een volgende vergadering. De voorzitter stelt voor om openstaande vragen schriftelijk in te dienen.
- 5 Lijst Ingekomen Stukken**
De stukken zijn geplaatst in de juiste categorieën.
- 5.a Voor kennisgeving aannemen**
De heer Juk verzoekt het stuk Vastgestelde jaarstukken 2024 GGD NOG te verplaatsen naar categorie 5c.

- 6 Jaarstukken en concept-begroting PlusOV**
Het voorstel kan als hamerstuk naar de raad.
- 7 Gemeenschappelijke Regeling Bedrijfsvoeringsorganisatie H2O 2024**
Het voorstel kan als hamerstuk naar de raad.
- 8 Aanvraag vangnetuitkering Participatiewet over 2024**
Het voorstel kan als hamerstuk naar de raad.
- 9 Ontwerp-begroting 2e helft 2025 Noord-Veluws Archief (NoVA)**
Het voorstel kan als hamerstuk naar de raad.
- 10a Bespreking Houtkap**
De commissie bespreekt hoe de groenstructuurvisie geborgd kan worden in de APV en hoe in dat licht omgegaan kan worden met het artikel over houtkap.
- De portefeuillehouder zegt toe een raadsinformatiebrief te sturen over de APV-wijziging houtkap en de raad mee te nemen waar dit artikel op toe ziet. Dit stelt de raad in staat om technische vragen te stellen. Vervolgens zal het college een nieuw artikel aan de raad voorleggen.
- De portefeuillehouder stelt dat de borging van de groenstructuurvisie een bevoegdheid van het college is.
- 10b Bespreking Houtstook**
De commissie bespreekt het vraagstuk hoe inwoners kunnen voldoen aan de zorgplicht om (geur)hinder door het stoken van houtkachels te voorkomen. Inwoners die een houtkachel gebruiken dienen rekening te houden met de mogelijke overlast die houtstook kan veroorzaken.
- 11 Mededelingen van en vragen aan het college**
De heer Juk vraagt het college om een bedrag in de openbaarheid te noemen naar aanleiding van het Persbericht over de financiële positie in Hattem.
- 12 Voortgang afhandeling vragen en toezeggingen**
Geen vragen.
- 13 Sluiting**
Voorzitter sluit de vergadering om 21:36 uur